



# TOEFL Primary® Test

Der *Test Of English as a Foreign Language, TOEFL®*, setzt weltweit Standards in der Sprachstandsmessung für akademisches Englisch. Der *TOEFL Primary®-Test* wurde speziell zur Beurteilung der Englischkompetenzen in der Schule entwickelt. Er misst lehrplanunabhängig den allgemeinen Leistungsstand der schulischen und alltäglichen Englischkenntnisse bei Schülerinnen und Schülern im Alter von 8 bis 12 Jahren und dient Lehrern, Eltern und Schülern als Instrument, den Lernfortschritt in der englischen Sprache aufzuzeigen.

Der *TOEFL Primary®-Test* bewertet das Lese- und Hörverständnis und ist in zwei Schwierigkeitsgraden verfügbar, Step 1 für Anfänger und Step 2 für Fortgeschrittene.

## Testformat

- Stufenloser Placement Test mit Einordnung in das jeweilige GER\*-Niveau (keine Pass-or-Fail-Prüfung)
- mit Papier und Bleistift
- Durchführung unter zertifizierter Testleiterschaft
- Individuelle Terminvereinbarung

## Sprachniveau

A1 bis B1 gemäß GER\*

## Anwendung

- Überprüfung und Zertifizierung der aktuellen Englischkenntnisse
- Einstufung und Lernfortschrittsmessung der eigenen Schülerinnen und Schüler
- Objektives Diagnoseinstrument

## Struktur

Reading: 36 Multiple-Choice-Fragen in 30 Min.  
Listening: 36 Multiple-Choice-Fragen in 30 Min.

## Dauer

60 Min. Testzeit

## Ergebnisse

- Score Report mit individueller Stärken- und Schwächenanalyse und GER\*-Einstufung
- Ergebnis des Leseverständnisses zusätzlich mit *Lexile®* Measure
- Interpretationstabelle mit GER\*-Korrelation
- Zertifikat (optional)
- Auswertung innerhalb von 7 Werktagen zzgl. Postweg
- Expressauswertung möglich

## *Lexile®* Measure-Einstufung

Auf der kostenfreien Website [www.lexile.com/toeflprimary](http://www.lexile.com/toeflprimary) können die Testkandidaten gemäß der erreichten *Lexile®* Measure-Einstufung gezielt Bücher aussuchen, die ihre Lesekompetenz optimal fördern.

Die höchsten Qualitätsstandards der ETS-Sprachtests und Services wurden durch die DEKRA nach ISO 9001:2008 zertifiziert.



# TOEFL Primary® Test

The *Test Of English as a Foreign Language, TOEFL®*, sets global standards for English-language assessment in academic environments. The *TOEFL Primary® test* is designed to measure general English-language proficiency and to support teaching and learning by giving information about students' abilities in relation to an international standard. Intended for students ages 8 to 12, the *TOEFL Primary® test* is not limited to any specific curriculum and provides schools, teachers, parents and students with an objective measurement of a student's learning progress during a language course.

The *TOEFL Primary® test* assesses reading and listening comprehension and is available in two levels of difficulty (Step 1 for beginners and Step 2 for advanced learners).

## Test Format

- Non-incremental placement test with CEFR\* mapping (no pass-or-fail exam)
- Paper and pencil
- Administration by certified test administrator
- Individual test sessions available by appointment

## Language Level

A1-B1 in accordance with the CEFR\*

## Usage

- Evaluation and certification of a student's proficiency level at a specific point in time
- Placement and individual progress monitoring of students
- Objective diagnostic tool to guide teaching goals and determine instructional plans

## Structure

Reading: 36 multiple-choice questions in 30 min.

Listening: 36 multiple-choice questions in 30 min.

## Test Length

60 min. test duration

## Results

- Score report with individual analysis of strengths and weaknesses and CEFR\*-mapping
- For reading comprehension an additional *Lexile®* Measure
- Correlation table with CEFR\* mapping and Can-Do-Statements
- Certificate (optional)
- Score evaluation within 7 working days, excl. postal time
- Express evaluation on demand

## Lexile® Measures

A free service that can be used to find books at students' reading level to help them improve their reading skills (more information at: [www.lexile.com/toeflprimary](http://www.lexile.com/toeflprimary)).

The highest levels of quality of the ETS language assessments and services have been certified by DEKRA to ISO 9001:2008.